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Protokół nr 6/2024                                                                                                                             

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 21 listopada 2024 r. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola odbyło się w sali nr 312 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 16.14 do godz. 17.49.  

          Posiedzeniu  przewodniczyła wiceprzewodnicząca Komisji radna Justyna Kowol 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 7 członków Komisji (radni: 

Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz Nawarecki, Anna 

Tabisz i Małgorzata Wilkos).   

Listę obecności członków Komisji oraz obecnych osób załącza się do protokołu.    

                             

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 5/2024 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola z posiedzenia 

w dniu 24 października 2024 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Opola (druk nr 164). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2025 rok 

(druk nr 165). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na terenie miasta 

Opola (druk nr 177). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Opola (druk nr 174). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2024 rok (druk 

nr 172). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2025 (druk 

nr 150). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu współpracy 

Miasta Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na lata 

2025-2027 (druk nr 149). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomości stanowiącej własność Miasta Opola na 

prawach powiatu (druk nr 154). 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rocznego planu kontroli na 2025 rok (druk 

nr 148). 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowywania projektu strategii rozwoju gminy pn. Strategia Rozwoju 

Opola do 2043 r., w tym trybu konsultacji (druk nr 156). 
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12. Zaopiniowanie Informacji o wykorzystaniu środków europejskich w Opolu (druk nr 157). 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej (druk nr 163). 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2024 

rok dla miasta Opola (druk nr 169). 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków i trybu 

wspierania rozwoju sportu na terenie Miasta Opola (druk nr 173). 

16. Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetowej na 2025 rok. 

17. Sprawy różne. 

 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia:  

              Protokół 5/2024 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

24 października 2024 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 7 członków 

Komisji (za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, 

Dariusz Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos).   

Wiceprzewodnicząca Komisji zgłosiła wniosek, aby punkt 15. porządku obrad, (w którym 

pierwotnie zaplanowano omówienie projektu uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 

terenie miasta Opola (druk nr 177) omówić jako 4. punkt. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji (za głosowali radni: 

Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz Nawarecki, Anna 

Tabisz i Małgorzata Wilkos).   

 

Do punktu 2. i 3. porządku posiedzenia:  

              Radna Anna Tabisz zgłosiła wniosek formalny, aby punkty 2. i 3. porządku obrad 

procedować bez wprowadzania, tylko z pytaniami i dyskusją. 

Wniosek przyjęto 5 głosami za (radni: Justyna Kowol, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 

(radni: Małgorzata Wilkos i Sławomir Batko). 

Zgodnie z przyjętym wnioskiem nie omawiano projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Opola (druk nr 164) oraz projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2025 rok (druk nr 165). 

Na pytania radnego Sławomira Batko odpowiedzi udzielała Skarbnik Miasta Opola Renata 

Ćwirzeń – Szymańska oraz zastępca naczelnika Wydziału Polityki Społecznej Beata Halama –

Konrad.  

Zgodnie z wolą radnego, odpowiedź zostanie przekazana w wersji pisemnej. 

 

W punkcie dyskusja nikt się nie wypowiedział.  
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Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola (druk nr 164) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Justyna Kowol, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 

(radni: Małgorzata Wilkos i Sławomir Batko). 

 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2025 rok (druk 

nr 165) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Justyna Kowol, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 

(radni: Małgorzata Wilkos i Sławomir Batko). 

 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia:  

               Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na terenie miasta Opola (druk 

nr 177) omówiła i prezentacji dokonała Skarbnik Miasta Opola Renata Ćwirzeń – Szymańska.  

Na pytanie radnego Sławomira Batko odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Opola Renata 

Ćwirzeń – Szymańska.  

W dyskusji nie było zgłoszeń. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na terenie miasta Opola (druk 

nr 177) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 
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Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Justyna Kowol, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz), przy 2 głosach przeciwnych (radni: Małgorzata Wilkos i Sławomir 

Batko) i braku głosów wstrzymujących się. 

          

 

Do punktu 5. porządku posiedzenia:  

              Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola (druk nr 174) omówił naczelnik Wydziału Budżetu Marcin 

Baraniewicz.   

Na pytania radnej Anny Tabisz odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Opola Renata Ćwirzeń – 

Szymańska oraz naczelnik Wydziału Budżetu Marcin Baraniewicz.   

W dyskusji nikt się nie wypowiedział. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola (druk nr 174) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Justyna Kowol, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 

(radni: Małgorzata Wilkos i Sławomir Batko). 

 

 

Do punktu 6. porządku posiedzenia:  

               Projekt uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2024 rok (druk nr 172) 

zreferowała Skarbnik Miasta Opola Renata Ćwirzeń – Szymańska.  

Na pytanie radnej Anny Łęgowik odpowiedzi udzieliła dyrektor Miejskiego Centrum 

Świadczeń w Opolu Anna Radlak.  

Uzgodniono, iż informacja zostanie radnej przekazana w wersji pisemnej. 

W dyskusji nie było zgłoszeń. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2024 rok (druk nr 172) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 
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Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Justyna Kowol, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 

(radni: Małgorzata Wilkos i Sławomir Batko). 

 

 

Do punktu 7. i 8. porządku posiedzenia:  

            Radna Anna Łęgowik zgłosiła wniosek formalny, aby punkty 7. i 8. oraz 12. porządku 

obrad były realizowane bez wprowadzenia ale z pytaniami i dyskusją. Radna uzasadniła, iż 

projekty były omawiane podczas wcześniejszych Komisji co powoduje, że radni mogli się już 

zapoznać z przedstawionym obszarem teoretycznym.   

          Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji (za głosowali 

radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz Nawarecki, 

Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos).   

Zgodnie z przyjętym wnioskiem projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Miasta Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2025 

(druk nr 150) oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu współpracy 

Miasta Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na lata 

2025-2027 (druk nr 149) nie był omawiany. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2025 (druk 

nr 150) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu współpracy Miasta 

Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na lata 2025-

2027 (druk nr 149) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 



6 
 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 9. porządku posiedzenia:  

            Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych 

z tytułu trwałego zarządu nieruchomości stanowiącej własność Miasta Opola na prawach 

powiatu (druk nr 154) omówiła naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka 

Planetorz – Pękalska.  

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu nieruchomości stanowiącej własność Miasta Opola na 

prawach powiatu (druk nr 154) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 10. porządku posiedzenia:  

             Projekt uchwały w sprawie rocznego planu kontroli na 2025 rok (druk nr 148) 

zreferował w imieniu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Dariusz Nawarecki - 

członek Komisji Rewizyjnej. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie rocznego planu kontroli na 2025 rok (druk nr 148) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 
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Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

  

Do punktu 11. porządku posiedzenia:  

            Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowywania projektu strategii rozwoju gminy pn. Strategia Rozwoju Opola do 2043 r., 

w tym trybu konsultacji (druk nr 156) omówiła i prezentacji dokonała naczelnik Wydziału 

ds. Europejskich i Planowanie Rozwoju Iwona Mąkolska – Frankowska.  

Na pytanie radnej Anny Tabisz odpowiedzi udzieliła naczelnik Wydziału ds. Europejskich 

i Planowanie Rozwoju Iwona Mąkolska – Frankowska.  

W punkcie dyskusja nikt się nie wypowiedział. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowywania projektu strategii rozwoju gminy pn. Strategia Rozwoju Opola do 

2043 r., w tym trybu konsultacji (druk nr 156) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 12. porządku posiedzenia:  

              Zgodnie z przyjętym wnioskiem (p. 7. porządku obrad), Informacja o wykorzystaniu 

środków europejskich w Opolu (druk nr 157) nie była omawiana. 

Pytań nie zgłaszano, w dyskusji również nikt się nie wypowiedział. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do Informacji o wykorzystaniu środków europejskich w Opolu (druk nr 157) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie Informacji. 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 
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Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 13. porządku posiedzenia:  

                Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

(druk nr 163) przedstawiła naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka 

Planetorz – Pękalska.  

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

(druk nr 163) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 14. porządku posiedzenia:  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2024 rok dla miasta Opola 

(druk nr 169) zreferowała zastępca naczelnika Wydziału Polityki Społecznej Beata Halama –

Konrad.  

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2024 rok dla 

miasta Opola (druk nr 169) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 
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Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 15. porządku posiedzenia: 

            Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju 

sportu na terenie Miasta Opola (druk nr 173) omówił naczelnik Wydziału Sportu Marcin Sagan. 

Pytań nie zgłaszano, nie było też dyskusji. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków i trybu wspierania 

rozwoju sportu na terenie Miasta Opola (druk nr 173) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto  jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 16. porządku posiedzenia: 

W tym punkcie obrad zaplanowano przyjęcie Planu Pracy Komisji Budżetowej na 2025 rok.  

Zgłoszono następujące propozycje: 

- Środki budżetowe przekazywane klubowi Odra Opole S.A. w latach 2022-2024 wraz 

z przedstawieniem planów finansowych i wyników finansowych w tych latach (luty); 

- Koszty utrzymania miejskich obiektów sportowo-rekreacyjnych za 2023 r. i 2024 r. 

(kwiecień); 

- Strefa płatnego parkowania w latach 2022-2024: koszty, dochody, zmiany w strefie, plany na 

przyszłość (maj); 

- Środki przeznaczone na działania konkursowe  realizowane w 2024 roku. Plany i ich 

realizacja (wrzesień); 

- Środki przeznaczone dla Rad Dzielnic Miasta Opola w 2024 roku i sposoby ich wydatkowania 

(październik). 

 

Plan pracy przyjęto jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Justyna Kowol, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos. 
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Do punktu 17. porządku posiedzenia: 

           W punkcie sprawy różne wiceprzewodnicząca Komisji poinformowała, iż Komisja 

może zgłosić temat do ramowego planu sesji na 2025 rok. 

Nie zgłoszono propozycji. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji przypomniała również, że w dniu 27 listopada br. o g. 16.00 

odbędzie się posiedzenie Komisji Budżetowej z udziałem przewodniczących pozostałych 

komisji (co wynika z uchwały Rady Miasta w sprawie prac nad projektem uchwały 

budżetowej). 

 

Więcej spraw nie zgłoszono. 

Porządek obrad został wyczerpany, wiceprzewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.    

 

 

      Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetowej  

                       Radna Justyna Kowol 

 

 


